
SE-PO.0052-10/08

P R O T O K Ó Ł      Nr  XL/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   2 września 2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz 
Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek i zakładów budżetowych, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XL sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 3 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wprowadzenie do punktu 3.23 – projektu uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego 

Związku  Komunalnego  GOP w Katowicach  Gminy  Piekary  Śląskie  oraz przyjęcia  zmiany  
Statutu Związku.

2. wprowadzenie do punktu 3.24  – projektu uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego 
Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu  
Związku.

3. wprowadzenie do  punktu 3.25  – projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji  
ośrodka gier.

4. Wprowadzenie autopoprawki do punktu 3.1 – projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  
miasta na 2008 rok.

5. wprowadzenie autopoprawki do punktu 3.9 – projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy 
dzierżawy działki nr 285/5 k.m. 22 o pow. 287 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

6. wprowadzenie punktu 4 – Prezentacja programu „Stare Miasto”.
- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Nie zgłoszono więcej zmian.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1.  Otwarcie obrad 
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3.  Podjęcie uchwały w sprawie:

1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. zmiany uchwały nr XXIX/353/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 grudnia 2007 r. w 

sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładów budżetowych gminy – na 
2008 rok.

3. udzielenia dotacji  celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego.

2



4. zaopiniowania  uchwały  Rady  Miasta  Katowice  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej Szpitala Geriatrycznego im. Jana Pawła II  w 
Katowicach.

5. przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1015/2006 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r. 

6. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
7. przedłużenia umowy najmu części budynku o pow. 19m2 położonego na działce nr 60/1 

k.m. 20 przy ul. Kilińskiego w Czeladzi.
8. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 247 m2 przy ul. 

Ogrodowej w Czeladzi.
9. przedłużenia  umowy  dzierżawy  działki  nr  285/5  k.  m.  22  o  pow.  287  m2 przy  ul. 

Będzińskiej w Czeladzi.
10. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
11. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 108 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
12. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 218 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
13. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 163 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
14. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 227 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
15. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 89 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
16. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 141 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
17. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 145 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
18. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 325 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
19. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 133 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
20. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. 

Powstańców Śląskich w Czeladzi.
21. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k. m. 51 o pow. 21 m2  przy ul. 3 

Szyb w Czeladzi.
22. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 227 m2 przy ul. 

Ogrodowej  w Czeladzi.
23. przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy 

Piekary Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
24. przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy 

Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
25. wyrażenia opinii o lokalizacji ośrodka gier.

4. Prezentacja programu „Stare Miasto”.
5.  Sprawy bieżące.
6.  Zamknięcie obrad.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na 2008 rok.
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Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

DYSKUSJA

Radna Teresa Kosmala zapytała o finansowanie biblioteki.  Kto robi remonty, inwestycje w 
siedzibie placówki?

Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek  wyjaśniła,  że  całe  zadanie  inwestycyjne  jest  
zapisane w budżecie ZBK.

Radna Teresa Kosmala stwierdziła, że  jedne pieniądze idą do biblioteki, inne do ZBK, zaś  
wykonanie  remontu  biblioteka  zleciła  ZBK.  Poprosiła  o  uporządkowanie  informacji  w  kontekście  
proponowanej autopoprawki.

Burmistrz  Miasta  –  Marek  Mrozowski  wyjaśnił,  że  właścicielem  budynku  jest  miasto,  
administratorem  –  ZBK,  zaś  użytkownikiem  MBP.  Remont  filii  finansowany  był  ze  środków 
pomocowych. Jest to wspólna inwestycja /G3, PP 7 i filia biblioteki/.

Radny Ireneusz Gawroński zapytał, czy wzrasta wkład własny miasta na  tą  inwestycję.

Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek wyjaśniła, że nie wzrasta, bo możemy liczyć na 
większe  dotacje  unijne  na  remont  G  3,  zaś  prawdopodobnie  zmniejszą  się  dotacje  na  remont  
przedszkola i biblioteki.

Radny Władysław Oczkowicz poprosił o wyjaśnienie zapisu załącznika nr 5 do autopoprawki –  
zadanie 040102.

Małgorzata  Skiba  –  Zastępca  Kierownika  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej  
wyjaśniła, że zadanie to dotyczy budynku „Elektrowni”. Miasto składa wniosek o fundusze unijne, stąd  
konieczność dostosowania środków do kosztorysu remontu.

Radny Andrzej Świątek zapytał na co zostaną przeznaczone  dodatkowe środki w wysokości  
731.000 zł dla ZBK.

Dyrektor  ZBK  –  Krzysztof  Malczewski  wyjaśnił,  że  wydatki  zostaną  dostosowane  do  
pieniędzy. Będą to nowe pokrycia dachowe, wymiana okien, drzwi, remonty lokali mieszkalnych.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Janusz  Gątkiewicz  zapytał  na  co  zostaną   środki  
zaplanowane na remont ZS 2.

Zastępca  Burmistrza  –  Anna Ślagórska  wyjaśniła,  że  środki  te  zostaną  przeznaczone  na 
wykonanie projektu.

Radny Marian Kita zapytał o celowość remontu PP7.

Zastępca  Burmistrza  –  Anna  Ślagórska  wyjaśniła,  że  remont  przedszkola  miał  być  
przeprowadzony już kilka  lat temu. Remont zostanie zakończony w połowie października. Opóźnienie  
wynikło z unieważnienia I przetargu, z uwagi na błąd w specyfikacji.

Radna Teresa Kosmala zapytała o przeznaczenie dodatkowych środków w wysokości 40.000  
zł na prace geodezyjne.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Małgorzata Jastrząb wyjaśniła, że plan  
na  ten  rok  już  się  skończył,  stąd  konieczność  przesunięcia  dodatkowych  środków.  Środki  
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przeznaczone  zostały  przede  wszystkim  na  wydzielenie  działek  pod  wspólnoty  mieszkaniowe,  
przygotowanie przetargów. 
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE 

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XL/543/2008  w  sprawie   zmian  w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXIX/353/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia  13  grudnia  2007  r.  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładów 
budżetowych gminy – na 2008 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Wyjaśniła,  że  jest  to  konsekwencja  wcześniej  podjętej  uchwały,  dostosowanie  stawki  do 
przyjętych w budżecie zmian.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XXIX/353/2007 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z  dnia  13 grudnia  2007 r.  w sprawie  ustalenia 
stawki dotacji przedmiotowej dla zakładów budżetowych gminy – na 2008 rok?
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GŁOSOWANIE 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/544/2008 w sprawie zmiany uchwały 
nr  XXIX/353/2007 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z  dnia 13 grudnia 2007 r.  w sprawie ustalenia  
stawki dotacji  przedmiotowej dla zakładów budżetowych gminy – na 2008 rok  została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Czy są pytania do projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej na 
zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego?

GŁOSOWANIE  /bez K. Dąbrowskiego/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/545/2008 w sprawie udzielenia dotacji  
celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie likwidacji 
Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  Szpitala  Geriatrycznego  im.  Jana 
Pawła II w Katowicach.
Radna Hanna Szołowska wyraziła zaniepokojenie o los pracowników szpitala.

Radny Andrzej Świątek zaapelował o niepodejmowanie uchwały do czasu poznania przyczyny  
likwidacji placówki.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  zaopiniowania uchwały Rady 
Miasta Katowice w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Szpitala Geriatrycznego im. Jana Pawła II w Katowicach?

GŁOSOWANIE 

   5  głosów za
   4  głosy przeciw
   9  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/546/2008 w sprawie zaopiniowania 
uchwały  Rady  Miasta  Katowice  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Szpitala Geriatrycznego im. Jana Pawła II w Katowicach została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  planu  miejscowego 
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź  przyjętego  uchwałą  Nr  LXVI/1015/2006 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r. 

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

Radna Teresa Kosmala zwróciła uwagę na to, iż mapa dołączona do projektu uchwały jest  
niespójna z  planem.  Zadała  pytanie  o  cel  zmian,  skoro inwestor  kupił  działkę  przeznaczoną  pod  
budownictwo, to dlaczego dzisiaj chce przekształcenia terenu na działalność usługową.

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski poinformował, że przedstawione propozycje zmian są  
przygotowane na wniosek inwestora.
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Radna Teresa Kosmala wyraziła przekonanie, że skoro przetarg odbył się niedawno temu, 
zmiana planu parę miesięcy temu mogła zatrzymać innych kupców. Plan jest dla wszystkich, a nie  
kupuje  jeden i pod niego zmieniamy plan.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  przyjętego 
uchwałą Nr LXVI/1015/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.?

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: K. Francikowskiego/

  14  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/547/2008 w sprawie  przystąpienia 
do  sporządzenia  zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  
Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1015/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia  
2006 r. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały.  Informuje  radnych,  że,  zgodnie  z  rozmowami  prowadzonymi  z  
powiatem,   proponuje  przejąć  wymienione  w  projekcie  uchwały  drogi  w  centrum miasta.  
pozostałe będą przejęte porozumieniem zawartym z powiatem.

Radna Teresa Kosmala wyraziła obawy dot. wykonania uchwały, w której pojawia się 7 dróg,  
a miasto przejmie tylko 3. jednocześnie zapytała, ile będzie kosztowało miasto zaliczenie dróg do  
kategorii dróg gminnych. 

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski określił kwotę w granicach 53.000 zł rocznie.

Radny Andrzej Światek zaapelował do Rady o niepodejmowanie uchwały, która nie zostanie 
wykonana i zaproponował ponowne przedyskutowanie jej na komisjach.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych?
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GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  12  głosów za
    2  głosy przeciw
    2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/548/2008 w sprawie zaliczenia dróg 
do kategorii dróg gminnych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umowy  najmu  części  budynku  o  pow.  19m2 

położonego na działce nr 60/1 k. m. 20 przy ul. Kilińskiego w Czeladzi.
- Czy są uwagi do tego projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z Państwa radnych jest  za podjęciem uchwały  w sprawie  przedłużenia umowy najmu 
części budynku o pow. 19m2 położonego na działce nr 60/1 k. m. 20 przy ul. Kilińskiego w 
Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  16  głosów za
    0  głosów przeciw
    2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/549/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy najmu części budynku o pow. 19m2 położonego na działce nr 60/1 k. m. 20 przy ul. 
Kilińskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o 
pow. 247 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 247 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/550/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 247 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 285/5 k. m. 22 o pow. 
287 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi wraz z autopoprawką.

- Czy są uwagi do tego projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
działki nr 285/5 k. m. 22 o pow. 287 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  15  głosów za
    0  głosów  przeciw
    1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/551/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 285/5 k. m. 22 o pow. 287 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XL/552/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 108 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 108 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: W. Konderaka i M. Musiała/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/553/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 108 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 218 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 218 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: M. Musiała/
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  15  głosów za
    0  głosów  przeciw
    2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/554/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 218 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 163 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 163 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/555/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 163 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 227 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 227 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/556/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 227 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 89 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 89 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/557/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 89 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 141 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 141 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/558/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 141 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 145 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 145 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
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    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/559/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 145 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 325 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 325 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/560/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 325 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 133 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

16



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 133 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/561/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 133 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o 
pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: M. Musiała, I. Gawrońskiego/

  16  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/562/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k. m. 41 o pow. 130 m2 przy ul. Powstańców Śląskich 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k. m. 51 o 
pow. 21 m2  przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 1/3 k. m. 51 o pow. 21 m2  przy ul. 3 Szyb w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

  17  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/563/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k. m. 51 o pow. 21 m2  przy ul. 3 Szyb w Czeladzi została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o 
pow. 227 m2 przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 227 m2 przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

  17  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/564/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 227 m2 przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w 
Katowicach Gminy Piekary Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego 
Związku  Komunalnego  GOP w Katowicach  Gminy  Piekary  Śląskie  oraz  przyjęcia  zmiany 
Statutu Związku?

GŁOSOWANIE /obecnych 16 radnych, bez: I. Gawrońskiego, W. Oczkowicza/

  14  głosów za
    0  głosów  przeciw
    2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/565/2008 w sprawie przyjęcia do 
Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy  Piekary  Śląskie  oraz 
przyjęcia zmiany Statutu Związku została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w 
Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego 
Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu 
Związku?
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GŁOSOWANIE /obecnych 17 radnych, bez: I. Gawrońskiego/

  14  głosów za
    0  głosów  przeciw
    3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XL/566/2008 w sprawie  przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia  
zmiany Statutu Związku  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyrażenia opinii o lokalizacji ośrodka gier.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Radna Teresa Kosmala zapytała, czy ktoś zmierzył odległość salonu od budynku szkoły i czy  
zawarta została już wstępna umowa na najem lokalu.

Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej zapewniła, że jest  
zachowana ustawowa odległość 100 metrów.

Sławomir Święch – Przewodniczący Rady stwierdził, że CzSM wyraziła zgodę na podnajem 
pomieszczenia.

Radny  Andrzej  Świątek  wyraził  przekonanie,  iż  lepiej  byłoby  gdyby  salon  gier  był  
zlokalizowany poza obiektem „Edenu”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia opinii o lokalizacji  
ośrodka gier?

GŁOSOWANIE /obecnych 18 radnych, nie głosował S. Święch/

    8  głosów za
    3  głosy  przeciw
    6  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XL/567/2008  w  sprawie  wyrażenia 
opinii o lokalizacji ośrodka gier została przez Radę podjęta.
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Marek Mrozowski            -               Burmistrz Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do Programu „Stare Miasto”.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sprawy bieżące.
- Odczytuje  decyzję  Wojewody  Śląskiego  z  dn.  1  sierpnia  2008  r.  w  sprawie  umorzenia  

postępowania nadzorczego na Uchwałę Rady Miejskiej w Czeladzi  Nr XXXVII/479/2008  w 
sprawie ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w przedszkolach prowadzonych  przez  
gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

- Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie do Miejskiego Zarządu Gospodarki  
Komunalnej w Czeladzi w sprawie remontu chodnika przy ul. Nowopogońskiej.

- Odczytuje  pismo  Wydziału  Finansowo-Budżetowego  w  sprawie  dokonanych  umorzeń  i  
przyznanych ulg podatkowych. 

- Odczytuje  pismo  MZGK  do  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  z  prośbą  o 
wykoszenie wałów wzdłuż Brynicy oraz oczyszczenie dna koryta. 

Ad vocem głos zabrał Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo Pani Władysławy Kozieł w sprawie bezczynności Burmistrza dot. sprzedaży  
działki Nr 13/3.

 - Odczytuje  pismo  Pani  Mirosławy  Budnej  z  dn.  21  sierpnia  2008  r.  w  sprawie  przydziału  
mieszkania.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
2. Ireneusz Gawroński - radny
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Andrzej Świątek - radny
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5. Teresa Kosmala - radna
6. Czesław Badura - radny

Przewodniczący rady stwierdził, że skieruje sprawę Pani Mirosławy  Budnej do Społecznej Komisji  
Mieszkaniowej.

DYSKUSJA nt. pisma Pani Władysławy Kozieł

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Teresa Kosmala - radna
3. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4. Mirosław Kędzierski - radny
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. Jan Gamrat - radca prawny

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo  Stowarzyszenia  Miłośników  Czeladzi  z  dn.  25.08.2008  r.  w  sprawie 
obchodów 25-lecia działalności stowarzyszenia.

- Odczytuje pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego  z dn. 20.08.2008 r. w sprawie udzielenia  
dodatkowych  informacji  do  Uchwały  Nr  XXXIX/533/2008  z  dn.  31.07.2008  r.  w  sprawie  
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  
oraz  wartości  punktu  do  tabel  wynagrodzeń  dla  pracowników  zatrudnionych  w  Miejskim 
Zarządzie Gospodarki Komunalnej.

 Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta poinformował radnych, iż od wczoraj dyrektorem MZGK  
jest Pan Robert Szczupider.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Poinformował  Radę,  iż  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  bez  uzgodnień  z  komisją  
zakończyła kontrolę ZIK-u.

Ad vocem głos zabrał Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta.
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Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XL sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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